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Abstract (en)
[origin: WO9308320A1] The invention concerns a device for the multi-end spin-drawing of thermoplastic filament yarns on at least two two-high
galettes (1, 2 and 1', 2') mounted with their axes of rotation (7 and 8) skew with respect to each other such that the axis of rotation (8) of one galette
(2) can pivot in a plane (12) which makes an angle ( beta ) of 10 DEG to 60 DEG with another plane (10). The device proposed by the invention
makes it possible for the first time to spin and draw simultaneously on several ends.

Abstract (fr)
Dispositif d'étirage à extrémités multiples de fils continus thermoplastiques sur au moins deux duos de cylindres d'étirage (1, 2 et 1', 2') dont les
axes de rotation (7) et (8) sont inclinés l'un par rapport à l'autre de sorte que l'axe de rotation (8) d'un des cylindres d'étirage (2) peut pivoter dans
un plan (12) et que ce plan (12) forme un angle (beta) de 10° à 60° avec le plan (10). Le dispositif permet pour la première fois de filer et d'étirer
simultanément à plusieurs extrémités.
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